

**Financial Offer: Supply Menstrual Hygiene Management Kits for Camps and Collective Centers in NES**  
العرض المالي: تجهيز مجموعات إدارة النظافة الشهرية للمخيمات والمراكز الجماعية في شمال شرق سوريا

#	Description of the Items	Unit	Quantity	Unit Price (USD)
1	<b>MHM Kits (according to WWG guidelines):</b> Each kits contains: 1- Sanitary towels/pads Medium size (packaged, 16 Pcs in each Pack). 2- Sanitary towels/pads large size (Packaged, 8 Pcs in each Pack). 3- Plastic bags small size (500ml) for sanitary pads disposal, coloured). Each kits should packaged with plastic bage contain all the items mentioned above.	Kit	1	

**Estimated Quantity for this Tender**

#	Item	Location	# of Kits per round	# Of Rounds	# Of Kits
1	MHM Kits (according to WWG guidelines): Each kits contains: 1- Sanitary towels/pads Medium size (packaged, 16 Pcs in each Pack). 2- Sanitary towels/pads large size (Packaged, 8 Pcs in each Pack). 3- Plastic bags small size (500ml) for sanitary pads disposal, coloured). Each kits should packaged with plastic bage contain all the items mentioned above.	MHD	2,370	6	14,220
		TWH	778	6	4,668
		TSC	1,595	6	9,570
		NRZ	623	6	3,738
		HCCs	2,599	6	15,594
		TCCs	237	6	1,422
<b>Totals</b>			<b>8,202</b>		<b>49,212</b>

**NOTES:**

- All the items should be approved by our organization's field Staff.
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ and will order as per need.
- All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- The delivery Locations are Mahmoudly, Twaihiniyah, Tel Semen and Newroz Camps and Hasaka and Tabqa Collective Centers in North-East Syria
- The offered Prices includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver and Implementation to locations mentioned in point(5) above in North East SYRIA

**ملاحظات:**

- يجب الموافقة على جميع الفقرات من قبل موظف الموقع لمنظمتنا.
- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات ويكون الطلب حسب الحاجة.
- جميع كميات المواد يجب ان يكون (التسليم واجب مدفوعة) إلى المواقع المذكورة.
- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة, ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة
- مواقع التوصيل موجودة في مخيمات (محمودلي، طويحينية، تل السمن و نوروز) و مراكز الجماعية في حسكة و طبقة في شمال شرق سوريا.
- الأسعار المقدمة تشمل جميع المصاريف من النقل و التحميل و التسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في النقطة رقم (5) اعلاه في شمال شرق سوريا.

Name of Signatory: \_\_\_\_\_

Title of Signatory: \_\_\_\_\_

Name of Bidder: \_\_\_\_\_

Signature & stamp:

Date of Signing: \_\_\_\_\_